
 
 

 

 

           Oslo 07.12.2023  
Protokoll  
 
Styremøte #11/2023 – 07.12.2023 
Teams 
 
Til stede:  
President     Mona Adolfsen  
Visepresident    Eivind R. Solberg  
Styremedlem  bredde   Anna Solberg  
Styremedlem Teknisk kunstløp  Christine Isaksen (fra kl 12.00) 
Styremedlem Teknisk kortbane  Christian Pedersen 
Styremedlem Teknisk hurtigløp  Roar Eriksen 
Styremedlem    Frode Bøhm 
Varamedlem bredde    Sissel Borgen 
Varamedlem styret    Helene Myksvoll 
Varamedlem Teknisk hurtigløp Jan Benny Nyborg 
Generalsekretær    Håkon Dahl 
 
Forfall:  
Styremedlem     Aurora Heim  
Varamedlem Teknisk kortbane  Stian Bjørge 
Varamedlem Teknisk kunstløp  Espen Røtterud Runås 
Protokollfører: Håkon Dahl  

 

Agenda: 

 

59/2023 – Godkjenne protokoll fra styremøte 10/2023 

Vedtak: Protokoll fra styremøte 10/2023 godkjent.  

 

60/2023 – Status forbundsgrupper 

Hurtigløp – troppen er på plass i Polen, etter mye sykdom er det nå en frisk tropp. Veldig god start på 

sesongen med 4 seiere og flere andre pallplasser. Veldig gode prestasjoner i jr. og neo-senior WC i 

Italia. 

Kortbane – veldig gode prestasjoner i Bormio, og super læring i jr.WC i Nederland. Flere satser nå 

også på langbane ifm YOG og Jr.VM. 



 
 

 

 

Kunstløp – gjennomført en ny god samling i Skien. Dessverre fortsatt flere skader. Uttak EM 

kommende helg.  

Til orientering 

 

61/2023 – Regnskap 2023 og Budsjett 2024 

GS presenterer prognose regnskap for 2023 og forslag budsjett 2024. 

GS presenterte en prognose for 2023 på – 750’. Dette er 250’ bedre enn budsjett.  

Budsjettforslag for 2024 ble fremlagt med et totalt underskudd på 1 million. Dette er i henhold til 

langtidsbudsjett. I forslaget er det lagt inn en usikker sponsor-/gaveinntekt på 1,3 millioner. Det er 

derfor en usikkerhet og risiko i budsjettforslaget. EK i forbundet er beregnet ved utgangen av 2023 på 

ca 8,5 millioner, et underskudd i 2024 er foreslått å tas fra EK. Det ble lagt frem innspill fra TKK om å 

øke budsjettet på Toppidrett kunstløp, med blant annet økning på stillingen sportsjef.  

 

Vedtak:  

Regnskap tas til orientering, vedtak for budsjett for 2024 utsettes til møte 17. jan etter ytterligere 

redegjørelse fra TKK.  

 

62/2023 – Organisasjonsutvikling 

På bakgrunn av innsendte tilbakemeldinger fra kretser setter vi ned arbeidsgruppe og setter opp en 

møteplan.  

 

Vedtak:  

Følgende personer innstilles til utvalget: 

Eivind Røvde Solberg – leder 

Helene Myksvoll – NSF styre 

Vidar Bøe – Oslo/Akershus SK 

Håkon Sundøen Brørby – Oppland 

Arne K. Hansen – Nordnorsk SK 

Håkon Dahl – NSF adm 



 
 

 

 

+ ett medlem som suppleres 

Leder av utvalget kaller inn til første møte innen egnet tid.  

 

 

Evt.  

Vi fikk dessverre ikke plass i NIFs anleggsutvalg 

 

17. jan – Teamsmøte 18.30 

28. feb – Teams/fysisk  

10. april – Teamsmøte 18.30 

3.-4. mai – Ledermøte med styremøte i forkant 

19. juni – Teamsmøte 18.30 

 

ISU-congress 10.-14. juni 


